



## Innkalling

**styremøte Region Sør 6/23 30 Nov. kl 1800**

**Sted: Teamsmøte**

**Styremedlemmer:** Rune Bergsagel, Rolf Frafjord, Leif Jørgen Klavenes, Paul Tangen, John Søren Falnes

**Meldt forfall:**

- Arne Christensen
- Paul Tangen

Sak	Saksinformasjon	Tid	Ansvar	Utført
31/23	<b>Gjennomgang av siste referat</b>			
	Ta kontakt med Helge Skåden i Stvgr. Motorbåtforening. <ul style="list-style-type: none"><li>• <i>Rolf tar kontakt innen 18. desember 2023 og avtaler møte.</i></li></ul> Leif tar kontakt med Haagen i sekretariatet angående for å prøve å få tilgang til medlemsregister. <ul style="list-style-type: none"><li>• <i>Leif kom seg inn på medlemsregisteret uten bistand.</i></li></ul>	Snarest	Rolf	
32/23	<b>Økonomi</b> Leif sender over utskriften av kontoene som leder skal legge ved møteinnkallelser. <ul style="list-style-type: none"><li>• <i>Gjennomgang over siste periode transaksjoner.</i></li></ul>		Leif J.	
33/23	<b>Høringsbrev fra FS v/ Endre Solvang</b>	1.11.23		
	Ble bestemt at vi ikke kommer med noe innspill nå. <ul style="list-style-type: none"><li>• <i>Sak avsluttet.</i></li></ul>		John S	
34/23	<b>Nye medlems foreninger</b>		Alle	
	Liste over foreninger som ikke er medlemmer på Sørlandet.		Leif J.	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>Leif arbeider med saken, satt frist til 15. januar 2024.</i></li> </ul>			
35/23	<p><b>Medlems møte Nordfylket</b> Medlemsmøte i Kopervik, <b>onsdag 1. november 2023</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>Fem medlemsforeninger møtte, og i tillegg kom Haugesund motorbåtforening som ikke er medlem i KNBF. Positivt møte og god beverning.</i></li> </ul>	1.11.23	Rolf/Rune Endre.	
Evt.	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>Ble diskutert Havneweb. Her skal vi få mer informasjon med formål om å nå ut til foreningene med tilbudet.</i></li> </ul>			
36/23	<p><b>Medlems møte Stavanger- Sandnes – Strand – Moi</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>Rolf skal snakke med Endre Solvang om samarbeid innkalling til møte.</i></li> <li>• <i>Liste over potensielle foreninger å invitere i Rogaland. Klikk <a href="#">her...</a></i></li> </ul>	16.01.24	Rolf/Paul	
37/23	<p><b>Medlemsmøte Flekkefjord – Risør</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>Digitalt møte med potensielle medlemsforeninger på Teams 1. februar 2024</i></li> </ul>	21.11.23	Leif S.	
38/23	<p><b>Nasjonal Sikkerhetsdag 2024</b> Rune tar seg av arrangementet i sammen med medlemsforeninger i Stavanger og omegn.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>Dato satt til 25. mai 2024 Sandnes havn</i></li> <li>• <i>Arrangør blir Lura båtforening sammen med Sandnes indre havn.</i></li> <li>• <i>Elias båten bestilt</i></li> <li>• <i>Sandnes kommune er positive og samarbeidsvillige.</i></li> <li>• <i>Leie av paviljong med bord og stoler.</i></li> </ul>	<b>Frist 30. november</b>	Rune	
39/23	<p><b>Eventuelt</b> Refleksjoner fra Leif J. om St. Hans helgen om Nasjonal Sikkerhetsdag i Kristiansand.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>Leif gjennomgikk erfaringer fra Nasjonal sikkerhetsdag i Kristiansand 2023</i></li> </ul> <p>Rolf F. tok opp saken med et leserinnlegg til BT angående forhold for båt folk i Bergen havn. Dette ble diskutert og styre ba om at det ikke refereres til KNBD Region sør som avsender. Og oppfordret Rolf til å endre dette før det gikk i trykken.</p>	Tas opp senere.		

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>Rolf ordnet opp her.</i></li> </ul>			
40/23	<b>Neste styremøte på Teams. Jule/Nyttårsmøte, NY DATO ??</b>	30. nov.		
	<b>NYE SAKER</b>			
41/23	<b>Nyttårsmøte hvor blir det avholdt?</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>Lørdag 10. februar 2024 styremøte med servering.</i></li> <li>• <i>Clarion Collection Hotel Skagen Brygge klokken 16:00, Leif bestiller to rom, en suite og et dobbeltrom (til de to par som trenger det).</i></li> <li>• <i>Rolf bestiller bord på Bullock restaurant.</i></li> </ul>			
42/23	<b>Nummerering av styremøter/protokoller</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>Møte nummerering vil bli endret fra for eksempel 6/23 til 23/06.</i></li> <li>• <i>Saks nummerering vil bli beholdt. Første sak i 2024 vil bli 01/24.</i></li> </ul>			
43/23	<b>Vedtektsendringer til FS møte 1-3 desember kommentarer til utsendt vedtektsendringer</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>Opprettholder forslag om fjerning av foreningsmedlemskap og tar det med til båttinget april 2024.</i></li> </ul>			
11/23	<b>Trygg Havn hvem representerer her?</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>Rune skal undersøke dette med Stig.</i></li> </ul>			
44/23	<b>(GF) Årsmøte 2023 Hvor og når avholdes dette</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>17. februar 2024 i Stavanger klokken 14:00</i></li> <li>• <i>Rolf ordner lokale, fortrinnsvis i Jåttåvågen båtforening.</i></li> </ul>			
45/23	<b>Eventuelt</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <i>Ingen saker</i></li> </ul>			